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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Gabriel Wikström (S)

2015/16:524 Det svenska snuset

I lagrådsremissen Åtgärder för ökad folkhälsa på tobaksområdet – 
genomförandet av EU:s tobaksproduktsdirektiv föreslår regeringen en rad 
ändringar i bland annat tobakslagen.

En av dessa är förslaget om att Folkhälsomyndigheten ska bli ny 
tillsynsmyndighet för tobaksprodukter. I dag sker tillverkning av snus enligt 
livsmedelslagens krav på hygien, bakteriehalt och låga gränsvärden för farliga 
ämnen. Därför är i dag Livsmedelsverket tillsynsmyndighet.

Med anledning av ovanstående vill jag fråga statsrådet Gabriel Wikström:

 

Är det statsrådets mening att snus inte längre ska tillverkas enligt 
livsmedelslagen?

………………………………………

Jesper Skalberg Karlsson (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anders Norin

Från Riksdagsförvaltningen
2015-12-18
Besvaras senast
2016-01-04


